
PROTOKoI- NR XXVII/l2

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 20 grudnia 2012 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

O godzinie 1000 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XXVII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Przewodniczqcy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, iz na sali obrad obecnych jest 18 radnych,

stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy Rady zglosil kandydaturg radnego Adama Czajora na sekretarza obrad.

Radny Czajor wyrazll zgodg.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturg radnego A. Czajoru na

seketarza obrad XXVII sesji Rady Miejskiej:

Za kandydaturq radnego A. Czajora - IB radnych

Przeciw * 0

Wstr4tmalo siq - I

Rada Miejska w JEdrzejowie wybrala radnego A. Czajora na sekretarza obrad XXVII

sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Ad2 Przyjgcie porzqtlka obrad.

l.Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

2. PnyjEcie pon4dku obrad.

3. Przyjpcie protokolu z poprzednich sesji.

4. Zapfiana i interpelacj e radnych.

5.Sprawozdanie z pracy Burmishza mtgdzy sesjami.

6. Informacja o rcalizacji uchwal podjgtych na sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie w dniu

29 listopada 2012 roku.

T.Uchwala w sprawie uchwalenia Regulaminu uff4.rnania czysto5ci i porz4dku na terenie

Gminy Jgdrzej6w.



S.Uchwala w sprawie wyboru metody ustalania oplaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz ustalenia wysokodci stawki tej oplaty.

9.Uchwala w sprawie wzoru deklaracji o wysokoSci oplaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi skladanej przez wlaSciciela nieruchomoSci.

10. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzierZawienie gruntu komunalnego na okres

trzech lat.

11. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czESci gruntu komunalnego na okres

trzech lat.

12. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego na okres

trzech lat.

l3.Uchwala w sprawie ptzeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargtJ nieruchomodci

komunalnej.

14.Uchwa1 w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargrL publicznego

nieograniczonego lokalu mieszkalnego stanowi4cego wlasno56 komunaln4.

l5.Uchwala w sprawie przyznanra doplat w sp6lkach prawa handlowego do taryf dla

zbiorowego zaopatrzeniaw wodE i zbiorowego odprowadzania Sciek6w.

16. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2012rok.

lT.Uchwala w sprawie dokonania zmian wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy

Jgdrzej6w na lata 2012-2018.

18. Uchwala w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego statutu OSrodka Pomocy Spolecznej

Miasta i Gminy w JEdrzejowie.

19. Uchwala w sprawie ogloszenia jednolitego tekstu statutu Zakladu Uslug Komunalnych w

JEdrzejowie.

20. Uchwala w sprawie uchwalenia Programu wsp6lpracy Gminy Jgdrzej6w z organizacjami

pozarz4dowymi oraz irurymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSd poZytku publicznego

na rok 2013.

2l.Uchwala w sprawie okreSlenia przystank6w komunikacyjnych i dworc6w, kt6rych

wladcicielem htb zaruqdzajqcym jest Gmin Jgdrzej6w, udostEpnionych dla operator6w i

przewoZnik6w oraz warunk6w i zasad korzystania z tych obiekt6w.

22. Informaqa o wydanych decyzjach z tytulu wzrostu wartodci nieruchomo5ci na skutek

uchwalenia planu miejscowego tzw. renta planistyczna.

23 Odpowiedzi na interpelacje.

24. Sprawy r62ne.

25. Zamkniqcie obrad.



Burmistrz M. Piszczek zabral glos i poprosil o ske5lenie pkt. 17 z porz4dku obrad'

Brak innych uwag do porz4dku obrad.

Przyjgcie porz4dku obrad bez pkt. 17. ,,Uchwala w sprawie dokonania zmian

wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy JEdrzej6w nalata2072-20l8."

Za- 20 glos6w

Przeciw-) glosdw

Wstrzymalo siq-0 glos6w

Rada Mie.iska przujela porzadek obrad XXVII sesii Rady Mie-iskie-i.

Ail. 3 Przyjecie protokolfw z poprzednich sesji.

Brak uwag.

Ad. 4 Zapytania i interpelacje radnych.

Radnv A. Czajor poinformowal, ze zglosil sig mieszkaniec ul. Duch Imbora w JEdrzejowie

z proSbq o ustawienie znaku zakaz zatrzymywania i postoju poniewaZ karetka nie moZe

dojechad do chorych. ProszE o podjEcie dzialan.

Radna E. Bartosz poinformowala o problemie na ul. Spokojnej w Jgdrzejowie, mieszkafcy

nie mogq dojechai do swoich posesji z uwagi na tworz4ce sig katuZe w dolach, woda wlewa

sig na posesjg. Przejazd po takiej nawierzchni moZe spowodowai uszkodzenia podwozia.

Dokonano czg6ciowej naprawy, ale nie jest wystarczajqca.

Radnv M. Zygan poinformowal, i2 obwodnica Jgdrzejowa zostala oddana w piqtek,

oznakowanie nie jest jasne czy mozemy interweniowa6.

Radny G. KuSmierz zadal nastgpujqce pltania w sprawie planowanej budowy farmy

wiatrowej na terenie solectwa Skoni6w i Potok Wielki:

a) Na jakim etapie jest postQpowanie prowadzone przez RDOS w sprawie wydania decyzj i o

Srodowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizacjp przedsigwziEcia polegajqcego na

budowie farmy wiatrowej ? ProszE o podanie informacji na temat Inwestora, kt6ry planuje

budowg, a mianowicie:

b) Jakim kapitalem dysponuje Inwestor?

c) Ile ma w swoim dorobku realizacji tego typu inwestycji?

d) Ile lat istnieje na rynku?

e)Czy posiada og6lnodostgpnq stronQ intemetow4?
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I Przezkogo byl rekomendowany?

g) Czy Inwestor wystgpowal z wnioskiem o wydanie decyzji o warunkach zabudowy ?

h) Ile os6b planowane jest do zatrudnienia w farmie wiatrowej?

i) Firma F.W. ENERGY Sp.z o o. zainteresowana realizacjq farmy wiatrowej zloZyla

wniosek, proszg podai datg wptl'u'u wniosku i w jakiej sprawie.

Radny T. Kot zapltal co z budowqwodoci4gu na terenach wiejskich. Chcialbym uslysze6 2e

projekt bqdzie w tym roku. Co z kanalizacj4 na wsiach, co z budowq przydomowych

oczyszczalni Sciek6w?

Radny K. Michalski poinformowal, i2 nzyskat informacjg, ze Swigtokzyski Zarzqd Dt6g

Wojew6dzkich bpdzie oglaszal przetarg na regulacjg studzienek, mam wniosek, propozycjE,

aby wyst4rii w kwestii studzienek na ul. Glowackiego i na drodze 768 bo wymagaj4 one

regulacji.

Radny K. Michalski poinfomowal, i2 mieszkaniec zwr6cil siE w sprawie dojScia do poradni

psychologicznej przy Szkole Podstawowej Nr 3 , gromadzi siE tam woda, proszg o

utwardzenie by umo2liwi6 dojdcie.

Radny G. KuSmierz- prosze o zatqczenie do protokolu przekazanych dokument6w ( List

otwarty do Prezesa Rady Ministr6w Pana Donalda Tuska).

Ad.5 Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesiamL

Brak uwag.

Ad.6 Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesji Rady Mieiskiei w lgdrzejowie

w dniu 29 listopuda 2012 roku.

Brak uwag.

T.Uchwsla w sprawie uchwalenia Regulaminu utr4ymania czystoSci i por4qdku na terenie

G miny Jg drzej 6w. XXVI I/2 6 0/1 2

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek, kt6ry zglosil autopoprawkp ,, $20 pkt 3 tlopisat

,jednak nie rzadziej nit 2 razy w ciqgu roku"".

Radny T . Kot stwierdzil i2 zapis ld6ci siE z tabelk4 w tabeli s4 normy.

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, 12 nie ma obaw o kl6cenie sig tych zapis6w, wiem 2e

byly obawy o domy kt6re nie maj4 infrastruktury, ale czlowiek do Zycia potrzebuje wody i

powinna ona trafi6 do szamba. Problem jest gdy Stra2 Miejska sklada wniosek o ukaranie
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gdy osoba uchyla siE , sprawdzaj4 rachunki. S4d pyta o podstawg wyliczenia, to nie jest sam

suchy zapis w uchwale, to ma by6 argument.

Radny A. Czajor zabral glos m6wi4c, i2 tabelka nie przeszkadza, dopisa6 normy zu2ycia

wody dla cel6w por6wnawczych.

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odc4tal uzasadnienie.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczlala projekt uchwaly.

Za- l4glos6w

Przeciw-l glos

Wstrzymalo siq-5 glos6w

Uc hw al a zo s tala p ow z ie t a.

S.Uchwala w sprawie wyboru metody ustalania oplaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oruz ustalenia wysokoici stawki tej oplaty. XXWI/261/12

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kqdra odczytal uzasadnienie.

Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkg:" $2 pkt. 1 zmiana z l2zl. na llzl. pkt. 2

zmiana z 6zl. na 5,521. W uzasadnieniu zmiana na ,, od 1 stycznia 2013 roku"".

Radny T. Kot zwr6cil uwagg, i2 ustalona kwota naklada pewien obowi4zek, obowi4zek

wysoki dla mieszkairc6w. Do tej pory jak analizowalem oplaty za wyw6z odpad6w u mnie

mieszkaricy placili 4021. kwarlalnie przy 7 osobowej rodzinie, w tej chwili przy nowych

stawkach bQde duze obciqzenia. Nie zgadzam sip z zapisami ustawowymi, ustawa powinna

odzwierciedla6 poziom konsumpcji danego obllvatela , np. podatek Smieciowy przy

towarze, to bylby najprostszy spos6b naliczania oplat. Osoby o r62nych dochodach b9d4

piacii ten sam podatek. GlosujE przeciw tej uchwale.

Burmistrz M. Piszczek zwr6cil uwagE na fakt , ze tona odpad6w kosztuje 22021. Mole

normy sig nie sprawdzq. Obawiam siE,2e po ptzetatgttrzeba bgdzie wr6cii do stawek.

Radny Z. Adamczyk powiedzial, i2 zgadza sig z Radnym T. Kotem, my51p,2e analizg

powinni5my wziqt z samouqdu z Koriskich gdzie funkcjonuje to juZ od 4 lat i do tej pory nie

zostaly podniesione stawki, ajest to 8,4.Maj4c na uwadze zubohenie naszego spoleczefstwa

powinni6my podatki obni2a6, a nie brai z g6mej p6lki. Nawet nie chce tu por6wnywa6 miast

z powiatu jgdrzejowskiego. Z tymi stawkami skrzywdzimy spoleczefstwo.

Burmistrz M. Piszczek powiedzial, ze je{li chodzi o Koriskie to nie sq to propozycje , kt6re

byly pierwotnie. To nie zmienia faktu , 2e ta gminabgdzie musiala ponownie usi4Si do
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analizy stawek. Po otwarciu ofert my zatrudnimy pracownik6w, na 5 tys' mieszkafic6w

potrzeba 1 pracownika, to generuje kolejne pieniEdze'

Radny A. czajor zabraN glos m6wi4c, ze stawki ztodzily sig w b6lach, nale2y je przyj 4i i nie

zostawia6 Wojewodzie. ProponujE wyst4pienie do Rady Powiatu i Starosty' zaskarZyt

uchwalg albo wnie56 Protest.

Burmistrz M. Piszczek dodal, i2 gminy majq organy przedstawicielskie, takie protesty juZ

bvlv.
RadnyG.KuSmierzzg |os i lwn iosek ,abyzaSnr iec in iesegregowanestawka

wynosila 9zl,lm-cel a za Smieci segregowane Szl./m-ce/os'

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 chcialby by powstal sw6j zaklad, mo2na wtedy

dyskutowai nad stawkami teraz mamy tylko wloszczowg. Nie ma konkurencji stworzono

jednostki kt6re dyktuj4 cenE, apelujq o realne podchodzenie do sprawy'

Radna E. Bartosz dodala, i2 jest ustawa i musimy siE podporz4dkowai

Radny T. Kot zabral glos m6wi4c , i2 jest przedstawicielem mieszkairc6w i nie zgadzam siq z

tq ustawfu jest Zle skonstruowana.

Radna J. szreniawa zapyt ala czy nie moana przed ustaleniem stawek zrobi6 przetargu.

Burmistrz M. Piszczek odpow iedziaL, iz nie poniewaz musimy znai poziom srodk6w, nie

glosowanie moZe spowodowad 2e Wojewoda ustali stawki '

Przewodnicz4cy Rady zlo2yl wniosek o glosowanie nad projektem z autopoprawkami'

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baranska odczyala projekt uchwaly

Za- lSglosbw

Przeciw-4 glosY

Wstzymalo siq-l glos

Uchwala zostala oowzieta.

g,I\chwala w sprawie wzoru deklaracii o wysokoici oplaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi skladanej przez wlaiciciela nieruchomoici XXVII /262/1 2

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczltal uzasadnienie'

Radny K. Majchrzak zapytal czy w przypadku dw6ch wsp6lwlascicieli oboje skladaj4

deklaracj 9.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz odpowiedzial, 2e tak'

Radny R. Kruk zapl'tal, co jeSli osoba ma kilka nieruchomo3ci'

Naczelnik W. Abramowicz wyjaSnil, iz sklada oddzielne deklaracj e'
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Radny G. Kudmierz zapytal jak zapisa1 segregowane i niesegtegowane dmieci.

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 thtmaczyL to na komisjach, przy deklaracji

segregacji dotyczy to wszystkich pojemnik6w.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczytala projekt uchwaly

Za- 18 glos6w

Przeciw-0 glos6w

Il'str zymal o s i q- 2 gl o sy

Uchwala zostala powzieta.

lQ.Uchwala w sprawie tryraienia zgody na wydzieriawienie gruntu komunalnego na

okres trzech lal fi{VIU263/12

Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczltal uzasadnienie.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczl.tala projekt uchwaly.

Uwag nie wniesiono.

Za- 19 glos6w

Przeciw-0 glos6w

Ws trzymalo s i q-0 glo s 6w

Uchwala zos tala powzieta.

11, Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czQfci grantu komunalnego na okres

t rze c h lat. XXVI I/2 64/1 2

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odc4tala projekt uchwaly.

Uwag nie wniesiono.

Za- 18 glosdw

Przeciw-0 glos6w

Ws trzymalo s i q-0 glo s 6w

Uchw ala zostala powzieta.

12. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wynajem czQici gruntu komunalnego na okres

trzech lailA(WI/265/12

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie.

Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

Uwas nie wniesiono.
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Za- 18 glosdw

Przeciw-1 glosdw

Wstrzymalo siq-0 glos6w

Uc hw al a z o s t al a oow zi e t a.

l3.Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaiXt w drodze przetargu nieruchomoici

ko mun alnej. X)(VI I/2 6 6/1 2

Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczytal uzasadnienie.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baranska odczytala projekt uchwaly.

Uwag nie wniesiono.

Za- 19 glos6w

Przeciw-0 glos6w

ll s trzymalo s ig- 0 gl o s 6w

Uchwala zostala powzieta.

I4.Uchwal w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy w drotlze pryetargu publicx,nego

nieograniczonego lokalu mieszkalnego stanowiqcego wlasnof i komunalnq.

wwl/267/12

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odc4tal uzasadnienie.

Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

Uwag nie wniesiono.

Za- 19 glos6w

Przeciw-0 glosdw

ll'strzynalo siq-0 glos 6w

Uc hw al a z o s t al a pow zie ta.

li.Uchwala w sprawie przyznania doplat w sprilkach prawa handlowego do taryf dla

z,biorowego zaopatrzenia w wodg i zbiorowego odprowadzania iciekdw. XXVII/268/12

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kqdra odczltal uzasadnienie.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baranska odczytala projekt uchwaly.

Uwas nie wniesiono.

Za- 19 glos6w



Przeciw-0 glosdw

Ilstrzymalo siq- 1 glos

U chw al a z o s talq P ow ziet a'

16. I\chwala ut sprdrtie ztflian w bud\ecie miasta i gminy na 2012rok,XXVII/269/12

Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczyal uzasadnienie'

Radny T. Kot poinformowal a, i2 przed sesj4 dostalismy co6 nowego proszQ o wyjasnienie.

BurmistrzM.Piszczekodpowiedzial, i |znianybylykoniecznenp.zakupzm}' lvarkido

przedszkola to wYmogi SanePidu.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baranska odc4tala projekt uchwaly'

Za- 20 glos6w

Przeciw-l glos6w

Ws*zyrnalo siQ-0 glos6w

Uchwala zostala powzieta.

Przerwa w obradach I5min.

Wznowienie obrad Po Przerwie.

17, Uchwala w sprawie ogloszenia tekstu iednolitego statutu oirodka Pomocy Spolecznej

Miasta i Gminy w Jgdrzeiowie. )trVII/270/12

Burmishz M. Piszczek zglosil autopoprawkg: ,, Rozdzial 4 skresla siQ w $14 pkt. 3,4'5."

Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kpdra odczl'tal uzasadnienie'

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barairska odczl'tala projekt uchwaly'

Za- 17 glos6w

Przeciw-0 glos6w

Wstrzymalo siq-l glos 6w

U chw al a z o s t al a p ow zi e t a.

18, Ilchwala w sprawie ogloszenia iednolitego tekstu statuta zaklaila uslug Komunalnych

w lgdrzeiowie,XXVll/2 7 1/1 2

Wiceprzewodnicz4cy Rady W' Kqdra odczytal uzasadnienie'
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Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczyala projekt uchwaly.

przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz zwr6cila uwagg, aby w miejsce kropek wstawid datp

20 srudnia 2012r.

Za- 17 glosiw

Przeciw-0 glos6w

Ws tr zymalo s iq- 0 glo s 6w

Uc hw al a z o stal a p ow zie t a.

lg.Uchwata w sprawie uchwalenia Programu *spt1lpracy Gminy lgdrzeidw z

organizacjami pozarzqdowymi oruz innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoi6

poiytku publicznego na rok 2013. )AUIA272/12

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odc4tal uzasadnienie.

Uwas nie wniesiono.

Za- 16 glosdw

Przeciw-0 glos6w

Ws trzymalo s iq-1 gl o s 6w

Uchw ala zo stal a pow zi et a.

2L.tlchwala w sprawie okreilenia przystankdw komunikacyinych i dworcdw, ktdrych

wlaicicielem lub zarzqd.zajqcym jest Gmin Jgilr4eidw, udostgpnionych dla operatordw i

przewoinikdw oraz warunkiw i zasad korzystania z ltch obiektdw. X)(VII/273/12

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczytal uzasadnienie'

Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkg: ,,Wykre3lenie pkt. 20 i 24 pkt.25 i zmiana

numeracji".

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

Za- 19 glosdw

Przeciw-0 glos6w

Il's trzymalo s i e- 0 gl o s 6w

Uchwala zostala powzie Ia.
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21. Informacja o wydanych decy4jach z tytulu wzrostu wartoici nieruchomoici na skutek

uchwalenia plana miejscowego t4w. renta planistyczna.

Radny K. Majchrzak zapytal, kiedy wszczynamy postQpowanie i czy musi by6 akt notarialny.

Naczelnik Wydzialu Zagospodarowania Przestrzennego D. Treliriski rvyja6nil, i2 notariusz

dostarcza akt notarialny, potrzebny jest operat, wartoSi operatu jest czasem dt2a.

Radny A. Czajor zapylaL czy jezeli postgpowanie jest droZsze ni2 pob6r oplaty czy podatku

czy nie nale2y odst4pi6

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial,2e nie ma takiej mo2liwoSci.

Radny K. Majchrzak zabral glos m6wi4c, iz przyjgto uchwalE l5Vo nie moZna wigcej lub

mniej.

Naczelnik D. Trelifski odpowiedzial, ze ustawa m6wi tylko tyle ,2e maksymalnie 30o/o w

naszym planie to 15 % podjEte w drodze uchwaly.

Radny G. KuSmierz zapytal czy je2eli zostal zmieniony plan, czy s4 osoby kt6re wyst4pily o

odszkodowanie ( utrata wartodci nieruchomoSci)

Naczelnik D. Treliriski odpowiedzial, 2e nie ma takich os6b.

Ad. 22 Otlpowiedzi na interpelacje.

Burmistrz M. Piszczek poinformowala, iz odpowiedzi na interpelacje zostan4 udzielone

pisemnie.

AtI. 24. Sprawy rdine.

Pan Przewodniczqcy ToczyNowski przekazaL 2yczenia w imieniu NSZZ Solidamoil onz

Kola LIN.

Burmistrz M. Piszczek oraz Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz zlo2yli Swiqteczne

Zyczeria.

Ad 25. Zamknigcie obrad.

Przewodnicz4cy Rady zamknql obrady o godz. 12.10

Protokolowala
1 , '  ,  t , /  r i

JAntn Ao'rolrr ' la
Karolina Kamieri

P rz ew o dni c zqcy Rady Miej s kiej
w Jqdrzejowie

^tmsr Pawet Bfffrkiewicz
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Zalqczniki:
1. Lista obecnoici.
2. Uchwaly Rady Miejskiej podjqte na XWII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
3. List otwarty do Prezesa Rady Ministr6w Donalda Tuska.


